
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta Comisiei de transport 9i mobilitate urbana

din data de 31 ianuarie 2024, ora 9,30

Sedinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferin la WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de

31.01.2024 a domnului pre9edinte Florin Melciu.

1. i MELCIU FLORIN – PRE§EDINTE – prezent

2. VA)

HAZARIAN CONSTANTIN - prezent3.

4. NICOLAIE GEORGE – prezent

5. CICEALA ANA-MARIA – absent

6. COVACI FLORIN – prezent

MILEA DAN – prezent

e

§UHAN VALERIU - NICOLAE - absent

STOICA IOANA – absent

7.

8.

9.

10.

11. CALENTARU NASI - absent

PAVEL MARIUS - ADRIAN – absent12.

13. a

Ordinea de zi a comisiei:
Proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii unui Protocol de

colaborare Tntre Administratia Strazilor Bucure9ti 9i Compania Nationala
de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Buna ziua, tuturor



Bine aji venit la 9edinja comisiei. Ne cerem scuze pentru Tntarziere,
dar s-au suprapus comisiile.

va rog sa citili ordinea de zi. Este vorba despre un singur punct, cel
cu Greenfield. vad ca avem cvorum de 7 consilieri. Muljumesc colegilor
consilieri generali pentru prezenji. Doresc sa incepem. Rog DATJ-ul sa
ne citeasca punctul de pe ordinea de zi.

Muljurnesc.

Asistent comisie

Proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii unui Protocol de
colaborare Tntre Administrajia Strazilor Bucure9ti 9i Compania Najionala
de Administrare a Infrastructurii Rutiere S. A.

Aceasta este ordinea de zi.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Vreau sa supun la vot ordinea de zi.

Florin Melciu „pentru“

Asistent comisie

Cu 7 voturi, 0 ablineri 9i 0 voturi Tmpotriva, ordinea de zi a fost
aprobati.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc. Mai citili, va rog, punctul de pe ordinea de zi, dupa care
vreau sa intre directorii de specialitate sa ne prezinte. Am vazut ca este
prezent 9i domnul director Tartacula 9i domnul director Bargau.

Muljumesc.



Asistent cornisie

Proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii unui Protocol
de colaborare intre Administra jia Strazilor Bucure9ti 9i Compania
Nationala de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A.

Raport de specialitate de la Direcjia Generala Investi Iii 9i de la
Direc jia Transporturi.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos.

Domnul director Tartacu A, va rog cateva cuvinte despre acest
proiect .

Domnul Director execut iv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Buna dimineaja, domnule pre9edinte, doamnelor 9i domnilor
consilieri generali. Administra jia Strazilor a Tnaintat spre aprobare 9i noi
suntem vehiculul de transport, de aceea 9i noi 9i investi jille am semnat
documentul respectiv. Este vorba de un protocol de colaborare pe care
Administra jia Strazilor 9i CNAIFR, avand Tn vedere faptul ca Bucure9ti se
Tnvecineaza sau chiar este strabatut mai mult sau mai pujin adiacent de o
serie Tntreaga de drumuri, care sunt in administrarea Companiei
Najionale. De aceea 9i noi susjinem acest proiect, care este mult mai vast
decat se refera Ia Greenfield, doar ca Greenfield va fi primul proiect pe
care se va aplica acest protocol. Este un document mai vast, care sa
permita ... exact pentru motivajia pe care Administra jia Strazilor ... de
fluidizare a circulajiei, de ... circulatie mai bun. S-a constatat din practica
ca acest protocol este necesar pentru ca sunt tot felul de puncte de
intersec jie, in care fiecare, in baza protocolului se va injelege ce tipuri 9i
de unde pana unde pot efectua lucrari Tn vederea unui trafic mai bun.

Mu ljumesc.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos, domnule director Tartaculi.



cateva cuvinte despre acest proiect vreau sa ne spuna 9i domnul
Bargau, iar dupa rog colegii no9tri, consilieri generali, daca au Tntrebari va
rog sa le adresaji

Muljumesc.

Domnul Director general Barqau Marian – Administrajia Strazilor
Bucure9ti

Buna ziua, domnule pre9edinte, stimaji consilieri generali. Este un
proiect general, a9a cum spunea 9i domnul director Tartacula, care
vizeaza oarecum intersec jia drurnurilor pe care le administram noi cu
CNAIFR-ul. Unul dintre ele este cel de la Aleea Tei9ani, unde avem partea
de Greenfield acolo 9i toata intersec jia cu centura, dar acest protocol a
fOBt gandit sa ne poata ajuta 9i pe viitor Tn alte locajii cum ar fi Prelungirea
Ghencea sau alte ie9iri din Bucure9ti, care intersecteaza oarecum centura
sau strazile care sunt in administrarea CNAIF:-ului.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos, dornnule director.

Cred ca acest proiect este benefic pentru locuitorii sectorului 1.

Daca colegii no9tri, consilieri generali, au intrebari, va rog, daca nu,
rog DATJ-ul sa-I supunem la vot.

Asistent comisie

Puteji vota.

Domnul pre9edinte Melciu Florin

Melciu Florin „pentru“.

Asistent comisie

7 voturi pentru, 0 abjinert. 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

4



Domnul pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frurnos.

Le muljumesc consilierilor generali pentru prezen P. Le doresc
succes 9i ne vedem la 9edinja Consiliului General.

O zi buna, va doresc!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 9,40.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicajia integrata Slido
precum 9i pe baza votului exprirnat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

PRESEDINTE
MELCIU FLORIN

SECRETAR
RAU GABRIEL




